
Protokół Nr IV/21 

z IV sesji Zduńskowolskiej Rady Seniorów,  

która odbyła się w dniu 5 października 2021 r. 

w Inkubatorze Inicjatyw Społecznych przy ul. Łaskiej 38  

w godz. 10:00-11:40.   

 

Ustawowa liczba radnych    - 11 

Obecni na sesji radni    - 8 

(radni, którzy podpisali listę obecności) 

Obecni na sesji radni: 

1) Balzam Katarzyna             

2) Buchowicz Jolanta       

3) Czernik Stanisław 

4) Domagała Henryk        

5) Donat Maria            

6) Idziak Stefania            

7) Rychlińska Ewa         

8) Wolf Irena    

Nieobecni na sesji radni: 

Brzozowska Maria                                                    

 Gruchaj  Henryk          

 Kochańska Jadwiga        

W obradach udział wzięli: Prezydent Miasta Konrad Pokora, Sekretarz Miasta Izabela 

Dobrowolska, pracownik Biura Edukacji, Sportu i Spraw Społecznych Działu Zdrowia  

i Polityki Społecznej Urzędu Miasta Zduńska Wola Paulina Krystkiewicz oraz 

przedstawiciele lokalnych środków masowego przekazu.  

Punkt 1 

Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

IV sesję Zduńskowolskiej Rady Seniorów otworzyła Przewodnicząca 

Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat wypowiadając formułę „Otwieram sesję 

Zduńskowolskiej Rady Seniorów”. Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria 

Donat powitała zaproszonych na sesję gości. 

Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat stwierdziła, że na sali 

jest obecnych 8 radnych oraz że podjęte na sesji uchwały będą prawomocne i obowiązujące. 

 

Punkt 2 

Ustalenie porządku dziennego obrad. 

Radni Zduńskowolskiej Rady Seniorów otrzymali proponowany porządek obrad.  

Na zapytanie Przewodniczącej Zduńskowolskiej Rady Seniorów Marii Donat, czy są uwagi 

do proponowanego porządku obrad. 

Uwag nie zgłoszono. 

 

Porządek obrad: 

1.         Otwarcie sesji i stwierdzenie prawomocności obrad. 

1.         Ustalenie porządku dziennego obrad. 

2. Przyjęcie protokołu z III sesji Zduńskowolskiej Rady Seniorów. 
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3. Wybór sekretarza obrad Rady.  

4. Informacja na temat planowanych zadań do końca 2021 r. 

5. Zgłaszanie zapytań, wniosków i postulatów przez radnych. 

6. Sprawy różne. 

7. Zakończenie obrad IV sesji Zduńskowolskiej Rady Seniorów.  

 

Punkt 3 

Przyjęcie protokołu z III sesji Zduńskowolskiej Rady Seniorów. 

 Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat stwierdziła,  

że protokół nr III/21 był wyłożony do wglądu w Biurze Rady Miasta i radni mieli możliwość 

zapoznania się z jego treścią.  

Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat poddała pod 

głosowanie przyjęcie protokołu z III sesji Zduńskowolskiej Rady Seniorów. 

Przebieg głosowania: 

- liczba radnych obecnych na sali: 8, 

- za przyjęciem protokołu głosowało 8 radnych. 

Protokół został przyjęty. 

 

Punkt 4 

Wybór Sekretarza obrad Rady. 

Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat poinformowała,  

że zgodnie z § 14 ust. 4 i 6 uchwały w sprawie powołania Zduńskowolskiej Rady Seniorów  

i nadania jej statutu „Rada na sesji wybiera ze swojego grona sekretarza obrad Rady.”  

„Do zadań sekretarza obrad Rady należy czuwanie nad prawidłowym przebiegiem sesji, 

głosowaniem i sporządzenie protokołu z sesji.”. Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady 

Seniorów Maria Donat poprosiła o zgłaszanie się osób chętnych do pełnienia funkcji 

Sekretarza obrad na IV sesji Zduńskowolskiej Rady Seniorów. 

Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat zgłosiła radną 

Katarzynę Balzam do pełnienia funkcji Sekretarza obrad na IV sesji Zduńskowolskiej Rady 

Seniorów. Radna Katarzyna Balzam wyraziła zgodę. Więcej osób nie zgłoszono. 

Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat poddała pod 

głosowanie kandydaturę radnej Katarzyny Balzam na pełnienie funkcji Sekretarza obrad  

VI sesji Zduńskowolskiej Rady Seniorów. 

Przebieg głosowania: 

- liczba radnych obecnych na sali: 8, 

- za kandydaturą radnej Katarzyny Balzam głosowało: 8 radnych. 

 

Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat poinformowała, że radna 

Katarzyna Balzam została wybrana na Sekretarza obrad Rady i zaprosiła ją do zajęcia 

wyznaczonego miejsca.  

 

Punkt 5 

Informacja na temat planowanych zadań do końca 2021 r. 

 

 Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat poinformowała, jakie 

wydarzenia miały miejsce w miesiącu wrześniu i co udało się zrealizować wynikającego  

z terminarza spotkań radnych. Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat  



3 

 

podziękowała radnej Irenie Wolf za przeprowadzenie wspólnie z p. Anna Malarczyk  

warsztatów florystycznych, które odbyły się 30 września br. 

 Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat zwróciła się do 

radnych z prośbą, o zastanowienie się do kolejnej sesji nad formą spotkania noworocznego, 

które zaplanowane zostało na dzień 30 grudnia br.  

 Wiceprzewodniczący Zduńskowolskiej Rady Seniorów Stanisław Czernik pokrótce 

zdał relację z obchodów Zduńskowolskich Dni Seniora, które miały miejsce dnia 11 września 

br. na terenie Zduńskowolskiego Centrum Integracji RATUSZ. Ponadto rozdał radnym 

zaproszenia na II część tych obchodów-koncert Stanisławy Celińskiej, który będzie miał 

miejsce 13 października br.  

 Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat podziękowała radnym 

Stanisławowi Czernikowi i Stefanii Idziak, oraz wszystkim tym, którzy pomogli przy 

organizacji tej imprezy, jednocześnie zwracając się z prośbą, by zacząć myśleć już o formule, 

jaką mogłyby mieć Zduńskowolskich Dni Seniora w przyszłym roku.  

  Głos zabrał Prezydent Miasta Zduńska Wola Konrad Pokora, który powiedział  

o swoich odczuciach, jeśli chodzi o Zduńskowolskie Dni Seniora.  

 Radny Henryk Domagała zabrał głos w sprawie spotkania z dr Elżbietą Wojtkowską, 

które odbędzie się dnia 7 października br. Radny wspomniał ponadto o możliwości wejścia na 

baseny w każdy poniedziałek od godz. 8.45 oraz o kosztach biletów na kompleks basenów 

„Zduńska Woda” przy ul. prof. dr Tadeusza Kobusiewicza 20.  

 Wiceprzewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Stefana Idziak zabrała głos 

w sprawie organizacji sesji w 2022 r., aby odbywały się one 1 raz na kwartał, a nie co miesiąc 

jak dotychczas. 

 Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat poprosiła,  

o zastanowienie się do kolejne sesji jak mają wyglądać nasze działania, i sugeruje  

by wykorzystać do tego właśnie czwartkowe dyżury w Inkubatorze Inicjatyw Społecznych. 

Przewodnicząca poinformowała, iż dostała sygnały od osób chcących przyłączyć się  

do naszej aktywności poprzez np. spacer nordic walking albo stworzenie grupy grających  

w brydża.  

 Radna Jolanta Buchowicz zaproponowała może na przyszły rok, wzorem Osiedlowych 

Dni Dziecka zorganizować Osiedlowe Dni Seniora.  

 Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat zaproponowała 

stworzenie wykazu grup seniorskich działających w naszym Mieście (gdzie się znajdują,  

czym się zajmują, kiedy się spotykają). Przewodnicząca przypomniała wszystkim, iż jako 

rada seniorów wszystkiego sami nie musimy robić, ale też proponować innym i sugerować 

jak można spędzić czas.  

 Wiceprzewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Stefania Idziak 

zaproponowała, iż zaprosi na dyżur Przewodniczącą Wspólnoty Lokalnej Osiedla 1000-lecia.  

 

Punkt 6 

Zgłaszanie zapytań, wniosków i postulatów przez radnych. 

 

W punkcie radna Irena Wolf i Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów 

Maria Donat złożyły następujące wnioski w sprawie:  

1) postawienia tabliczek informacyjnych przed budynkiem szpitala od strony izby 

przyjęć, w jakim kierunku i budynku są poradnie, i gabinety specjalistyczne;  

2) postawienia przed budynkiem starego szpitala (gabinety specjalistyczne:  
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a) kosza na śmieci,  

b) stojaka na rowery;  

3) zrobienia do starego szpitala podjazdu na (wózki od strony pogotowia);  

4) namalowania pasów na jezdni oznaczających przejścia dla pieszych przed budynkiem 

starego szpitala (od strony pogotowia). 

 

Punkt 7 

Sprawy różne. 

 

Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat poinformowała,  

iż kolejna sesja zaplanowana została na 9 listopada br.  

 

Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat zasugerowała, aby 

uaktywnić inne środowiska np. SM „LOKATOR” do organizacji przyszłorocznych 

Zduńskowolskich Dni Seniora.  

 W temacie organizacji przyszłorocznych Zduńskowolskich Dni Seniora zabrali 

również głos: Wiceprzewodniczący Zduńskowolskiej Rady Seniorów Stanisław Czernik, 

radna Katarzyna Balzam, radny Henryk Domagała, Dyrektor Biur Rady Miasta Lidia Pająk.  

 

 Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat, iż w związku  

z zaplanowaną inicjatywa w Planie pracy Rady na miesiące listopad-grudzień br. „Uczymy 

dzieci dawnych zabaw i gier lub czytamy bajki i wiersze” zwróciła się z prośbą do radnych o 

zastanowienie się, kiedy i do jakich przedszkoli zechcieliby się wybrać.  

  

Punkt 8 

Zakończenie obrad IV sesji Zduńskowolskiej Rady Seniorów.  

Przewodnicząca Zduńskowolskiej Rady Seniorów Maria Donat zakończyła obrady  

IV sesji Zduńskowolskiej Rady Seniorów wypowiadając formułę „Zamykam IV sesję 

Zduńskowolskiej Rady Seniorów.”. 

 

Przewodnicząca Zduńskowolskiej 

Rady Seniorów 

 

 

Maria Donat 

 

 

Sekretarz Obrad IV sesji 

Zduńskowolskiej Rady Seniorów 

 

 

Katarzyna Balzam 


